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Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva města Miletín č. 4/2024
konaného dne 23.09.2023 od 18,00 v besedním sále Spolkového domu

______________________________________________________________

Přítomni:  Bc. Miroslav Nosek, Mgr. Stanislava Hlaváčková, , Ing. Vladimír Marek, Martin 
Hlaváček  DiS.,  Ing.  Tomáš  Kožíšek,   Mgr.  Veronika   Kučerová,  Bc.  Ondřej  Machačka, 
Břetislav Bican, Zdeněk Paulus od 18,55

Omluveni: Jiří Kněžourek
Zapisovatel: Alena Jalová
Veřejnost: 7

Zasedání  zahájil  starosta  M.  Nosek  v  18,00 konstatováním,  že  je  přítomna  nadpoloviční 
většina zastupitelů a zastupitelstvo je tak usnášeníschopné.

Program:
1) Volba návrhové komise  

M. Nosek - jmenování návrhové komise ve složení V. Kučerová, O. Machačka 
Hlasování 6 pro - 0 proti - 2 se zdrželi.

2) Jmenování ověřovatelů zápisu  
M. Nosek - jmenování ověřovatelů zápisu - V. Marek, B. Bican
Hlasování 6 pro - 0 proti - 2 se zdrželi.

3) Žádost o změnu územního plánu - p.p.č. 422/2 k.ú. Miletín na žádost p. Václavy   
Dubnové
M. Nosek - žádost z 18.09.2024 - o převedení části pozemku p.p.č. 422/2 - 600m2 - 
doposud vedené jako zahrada na plochu umožňující výstavbu rodinného domu s tím, že 
využití zbývající plochy 871 m2 by zůstalo nezměněno. V územním plánu Miletín je 
stanovena  podmínka  minimální  velikosti  stavebního  pozemku  určeného  pro  hlavní 
stavbu 900 m2, žádost je proto nepřípustná.
Hlasování o neschválení žádosti  8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.
 



4) Žádost o finanční dar - Denní stacionář Klokan -  na pořízení  "sociálního automobilu"  
vozu Daccia Jogger
M. Nosek - zažádáno o částku v rozmezí 5-30 tis. Kč. na nové vozidlo, jednorázový 
příspěvek, po dobu 4 let by byl na voze umístěn znak města.
Návrh 5.000,- Kč  - hlasování 8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.

5) Obnovení aleje na pozemku p.č. 1318/2 k.ú. Miletín na základě žádosti p. Jiřího   
Vomely
M. Nosek - město se celkově snaží o navrácení cest do původní, historické podoby, 
proto by chtělo obnovit cestu i s alejí po celé její původní délce, tj. od Trotinky až po 
cestu k "Paramu" pokud dojde ke schválení, v plánu jednání ze ZD Miletín, které má 
pozemek v současné době v pronájmu, vytyčení cesty a zažádání o dotaci na obnovu a 
vysázení aleje a využití nabídky finanční spoluúčasti na výsadbě od p. Vomely 
Hlasování 8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.

6) Nabídka k prodeji nemovitosti na adrese Miletín, Komenského č.p.104. p.č. 208/2, k.ú.   
Miletín
M. Nosek - využito by bylo k výstavbě zázemí pro hasiče, náklady na odkup 1,9 mil. 
Kč + další náklady na vlastní přestavbu. K zamýšlenému vybudování zázemí by město 
mohlo využít vlastních pozemků v areálu bývalých sběrných surovin. Projednáváno s 
JSDH Miletín, ten vyjádřil souhlas.
Hlasování o neodkoupení č.p. 104  8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.

7) Rekonstrukce části distribuční sítě NN v obci Miletín, místní část Miletín - f.  ČEZ   
Distribuce a.s. v r. 2025 - investiční akce "JC - Miletín, Trotinka 199 - nová DTS" + 
"JC- Miletín, Horka č.p. 234 - knn" + vybudování nového veřejného osvětlení současně 
s projektem nové distribuční sítě
M. Nosek - plánovaná rekonstrukce - nadzemní vedení se bude ukládat do země, proto 
výzva, zda se město připojí  k této akci -  v projektu bude obnovení i  nové veřejné 
osvětlení 
Hlasování 8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.

8) Finanční dar obci postižené povodní v září 2024  
          M. Nosek - vyhlášena veřejné finanční sbírka, probíhá v IC Mateřídouška. 
        T. Kožíšek - návrh, aby se náklady na plánovaný ohňostroj v den oslav výročí 900 let 

Miletína darovaly obci zasažené povodní
         M. Nosek - s firmou na ohňostroj je uzavřená smlouva, zaplacená záloha. Již jednou 
         byl ohňostroj odložen. Materiál na ohňostroj má určitou dobu použitelnosti, pokud se 
         ohňostroj zruší, bude muset být zlikvidován mimo Miletín, město stejně bude muset  
        náklady na něj zaplatit, aby neporušilo smlouvu.
        V. Marek - přesunutí ohňostroje na příští rok (oslavy 100 let SK)
        S. Hlaváčková  - bohužel nejde, ohňostroj připravený přesně na 900 let
        M. Nosek - pokud neproběhne v termínu, nebude už použitelný
        p. Šremrová - nešlo by z plánovaných oslav nějaký program zrušit a ušetřené peníze by 
        se poslaly postižené obci?



      T. Kožíšek - získalo město na oslavy nějaké dotace?
      M. Nosek - na oslavy je program nasmlouvaný, nejde zrušit. Město získalo dotaci ve 
      výši 300 tis. Kč od Královéhradeckého kraje na program oslav, příspěvek na sochu ještě 

         stále v jednání.  Návrh ohňostroj nechat a podpořit postiženou obci 50.000, -Kč,  
         vytipované dvě obce - Brantice, Karlovice.

      B. Bican - veřejná finanční sbírka v IC? 
      M. Nosek - peníze vybrané z ní se pošlou taky vybrané obci.
      Hlasování o podpoře obci Brantice ve výši 50.000,- Kč 8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.      

9) Výběrové řízení na dodavatele vybavení JPO Miletín a pověření starosty města k   
podpisu smluv

      M. Nosek - přes MAS Podchlumí získaná dotace na dovybavení JPO Miletín -   
      čtyřkolka, termokamera, přívěs, radiostanice - výběrové řízení administrativně zajišťuje  
      f. CIRI, Hradec Králové, zastupitelé seznámeni s výsledkem výběrového řízení, vybráni  

 dodavatelé s nejnižšími cenovými nabídkami
      Hlasování 8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.

10) Zrušení stavebního úřadu v Miletíně  
  M. Nosek - od 1.10. nebude personální zajištění na stavebním úřadě z důvodu podání 
výpovědi p. Bubníkové, vypsáno výběrové řízení, bohužel bez žádné odezvy. Porada na 
ORP Hořice - vize taková, že by se nadále sháněl nový stavební referent a prozatím by 
na přechodnou dobu vykonával tuto agendu stavební úřad MěÚ Hořice.  Doporučeno 
zažádat  Královéhradecký  kraj  o  zrušení  stavebního  úřadu   v  Miletíně  a  převedení 
stavební agendy na MěÚ Hořice.  Pokud nepůjde žádost přes kraj, MěÚ Hořice nebude 
zajišťovat  v  přechodné  době  na  vlastní  náklady  ani  personálně  stavební  záležitosti 
týkající se Miletína a obcí spadajících pod něj.
O. Machačka - podmínky pro obnovení SÚ, v případě, že by se časem našel zájemce o 
tuto pracovní pozici?
M. Nosek - pravděpodobně znovu zažádat na kraj, který rozhodne...
V. Kučerová - pokud se nezažádá o zrušení SÚ na kraj? 
M. Nosek - starosta má povinnost oznámit kraji,  že SÚ není funkční,  kraj může dle 
vlastního rozhodnutí přesunout stavební agendu Miletína třeba i do Nové Paky, pokud se 
nezažádá o zrušení a převod na MěÚ Hořice - předběžně se už jednalo, Hořice by vzaly,  
pokud se zažádá ihned bez větší časové proluky. Město Miletín rozhodnutí kraje nemůže 
ovlivnit, jde o přenesenou působnost výkonu státní správy.
S. Hlaváčková - navrhuje oznámit KHK, že k 30.09. ukončil výkon stavební referent
B. Bican - co oznámit personální problém na SÚ Miletín a zažádat KHK o dočasné 
personální zástup z kraje?
M. Nosek - kraj nemá takové možnosti, jedná se o celorepublikový problém
B.  Bican  -  návrh  oznámit  KÚ  KHK  o  ukončení  pracovního  poměru  stávajícího 
stavebního úředníka a počkat na pokyn z kraje k dalšímu postupu.
M.  Nosek  -  navrhuje  hlasovat  o  podání  oznámení  na  KHK o  ukončení  pracovního 
poměru stavebního referenta a podání informace k dalšímu postupu v této záležitosti - 
hlasování 8 pro - 0 proti - 0 se zdržel.



11) Žádost o výjimku - změna územního plánu p.pč. 339, 255/1 - na žádost p. Vondráčka v    
zastoupení p. Tomáše Bárty
p. Bárta seznámil zastupitele s žádostí - jde o povolení přístavby nemovitosti č.p. 174 a 
přepis využití  stavby z domu rodinného na dům bytový - v současné době 4 bytové 
jednotky,  v  záměru  stavebníka  7  bytových  jednotek  -  cílem  výjimky   soulad  mezi 
faktickým  a stávajícím zapsaným stavem užívání nemovitosti a zahrnutí  do nového 
územního plánu Miletín. Ze strany odboru územního plánování MěÚ Hořice 
18,55 příchod zastupitel Z. Paulus.
Zastupitelé - jednohlasně  pro  společné jednání všech zúčastněných stran - stavebníka, 
odboru územního plánování MěÚ Hořice a zastupitelů.
p. Bárta a p. Vondráček - bez námitek.
Hlasování  o  vyřazení  tohoto  bodu  z  programu  veřejného  zasedání  a  přeložení  na 
mimořádné jednání městského zastupitelstva, konající se v termínu do konce října - 9 
pro - 0 proti - 0 se zdržel.

12) Na vědomí - rozpočtová opatření 1-7 schválená starostou města  
Příjmy - přijaté dotace ve výši 748.958,- Kč (Nadace VIA 98.700,- Kč, daňové příjmy 
538.440,- Kč, lesní hospodářství - prodej dřeva 125.000,- Kč, nebytové hospodářství - 
energie v Sousedském domě vč. uhrazení dluhu bývalým nájemcem 164.300,- Kč)
Výdaje - úpravy náměstí, ul. Komenského a ul. B. Linkové - výsadba zeleně 625.000,- 
Kč, veřejné osvětlení v ul. B. Linkové 360.000,- Kč, výdaje na materiál a opravy  v 
komunálních  službách  345.000,-  Kč,  prořez  stromů  v  kempu,  započatá  výstavba 
budovy v kempu, studie koupaliště a montáž čerpadla do studny u kempu 614.000,- 
Kč, náklady na oslavy 900 let Miletína spojené s propagací akce 135.000,- Kč (bude 
částečně uhrazeno z dotací).

Návrh usnesení přečetl Ondřej Machačka.
Zasedání Městského zastupitelstva ukončeno v 19,16.

…………………………………….                              ……………………………… 
      Mgr. Stanislava Hlaváčková                                            Bc. Miroslav Nosek
             místostarostka                                                                starosta

Ověřovatelé zápisu:  Ing. Vladimír Marek     ……………………...........

                                  Břetislav Bican              …………………………..
  


